
 

 

 

 

 

 

 

Informacija apie Markučių dvarą 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/  

 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Apie Markučių dvarą  

 

Markučių dvaras 

yra Vilniaus miesto muziejaus padalinys.  

Padaliniai yra skirtingos 

to paties muziejaus dalys. 

Padalinys yra pastatas, 

kuriame vyksta parodos.  

Tas pats muziejus 

gali turėti daug pastatų, 

kurie yra skirtingose vietose. 

 

Markučių dvaras yra parke. 

Parkas yra senas, 

jame auga daug senų medžių. 

Parke yra vandens tvenkiniai. 

Parke galima pasivaikščioti visais metų laikais: 

• vasarą 

• rudenį 

• žiemą 

• pavasarį 
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Markučių dvaras yra muziejus.  

Muziejus yra sename mediniame name.  

Namas stovi nuo 1867 metų. 

Tai reiškia, kad dabar namui 

yra beveik 160 metų.  

Dvare anksčiau gyveno jo šeimininkai.  

Dabar name nieks negyvena,  

nes ten yra muziejus. 

 

Muziejuje yra 6 kambariai, 

kuriuose yra nuolatinė paroda. 

Nuolatinė paroda nesikeičia.  

Tai reiškia, kad nuolatinė paroda 

visada būna vienoda. 

Pavyzdžiui, 

jeigu ateisite į nuolatinę parodą du kartus, 

pamatysite tą pačią parodą. 

 

Muziejuje kambariai atrodo taip, 

kaip senais laikais. 

Kambariuose yra senos dvaro šeimininkų 

nuotraukos ir daiktai. 
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Namas anksčiau buvo dvaro dalis.  

Dvaro sodyba yra vieta, kur yra: 

• prabangus šeimininkų namas 

• parkas 

• kiti pastatai 

 

Dabar dvaro sodybos vietoje yra likę: 

• puošnus šeimininkų namas 

• koplyčia 

• mažos kapinės 

Kapinėse yra dvaro šeimininkų 

ir dvaro šunų kapai. 
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Apie dvaro istoriją 

Dvarą pastatė tuo metu, 

kai tiesė geležinkelį. 

Geležinkeliu važiuoja traukiniai. 

Geležinkelį statė nuo 1859 metų iki 1862 metų. 

Tai yra prieš daugiau nei 160 metų.  

Pirmas dvaro šeimininkas 

buvo geležinkelio statytojas. 

Geležinkelio statytojas  

yra vadinamas inžinieriumi.  

 

Vėliau dvare gyveno 

inžinieriaus dukra Varvara. 

Ji gyveno kartu su savo vyru Grigorijumi.  

Varvaros vyro Grigorijaus 

pavardė buvo Puškinas. 

Jis buvo garsaus rusų poeto Puškino sūnus.  

Todėl dvare ilgai veikė poeto Puškino muziejus.  

 

Dabar poetas Puškinas nėra svarbiausia 

Markučių muziejaus tema. 

Muziejuje galima sužinoti apie: 

• Vilniaus istoriją 

• Markučių dvaro istoriją 

• Markučių rajono istoriją 

• gyvenimą senais laikais 
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Muziejuje vyksta: 

• parodos 

• ekskursijos 

 

Muziejus laukia visų lankytojų.  

 

Adresas 

 

Markučių dvaras yra Markučių rajone.  

 

Adresas yra Subačiaus gatvė 124, Vilnius 

 

Kaip atvykti į Markučių dvarą? 

 

Autobusu: 

Artimiausia autobuso stotelė yra „Markučiai“.  

Čia važiuoja autobusai numeris 10 ir 13.  

 

Automobiliu:  

Pavilnio gatvėje yra nemokama 

automobilių stovėjimo aikštelė.  

Žmonės su negalia 

gali pasistatyti automobilį muziejaus kieme.  
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Darbo laikas 

 

Muziejaus darbo laikas yra toks:  

 

• Pirmadienį muziejus nedirba. 

• Antradienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Trečiadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Ketvirtadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Penktadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Šeštadienį dirba nuo 11 valandos 

iki 19 valandos. 

• Sekmadienį dirba nuo 11 valandos 

iki 19 valandos. 

 

Muziejus nedirba valstybinių švenčių dienomis. 

Valstybinės šventės, 

kurių metu muziejus nedirba yra: 

• sausio 1 diena 

• vasario 16 diena 

• kovo 11 diena 

• Velykų diena 

Velykų diena kiekvienais metais yra skirtinga. 

• gegužės 1 diena  

• birželio 24 diena 
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• liepos 6 diena 

• rugpjūčio 15 diena 

• lapkričio 1 diena 

• lapkričio 2 diena 

• gruodžio 24 diena 

• gruodžio 25 diena 

• gruodžio 26 diena 

 Per motinos dieną ir tėvo dieną muziejus dirba. 

  

Ką daryti, jeigu norite aplankyti Markučių 

dvarą? 

Jeigu norite aplankyti Markučių dvarą, 

Jums reikia nusipirkti bilietą. 

Kai kurie žmonės 

gali muziejuje lankytis nemokamai.  

Pavyzdžiui, 

asmenys su negalia ir juos lydintys asmenys. 

 

Kas dar muziejuje gali lankytis nemokamai, 

parašyta čia: 

 https://vilniausmuziejus.lt/bilietai  

Paspauskite mėlyną tekstą 

ir Jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Bilietų kainos 

Bilieto kaina yra 5 eurai 

Bilieto kaina su nuolaida yra 2 eurai 50 centų.  

 

https://vilniausmuziejus.lt/bilietai
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Informacija apie muziejaus lankymą: 

 

Ramesnės valandos 

Jeigu Jums nepatinka triukšmas,  

muziejų galite aplankyti, 

kai jame bus mažiau žmonių. 

Muziejuje mažiau žmonių 

būna darbo dienomis 

nuo 15 iki 17 valandos.  

Šeštadienį ir sekmadienį 

gali būti daugiau žmonių.  

 

Ramesnės erdvės 

Antrame aukšte yra Baltoji salė. 

Baltojoje salėje galima pailsėti. 

 

Judėjimas 

Prie įėjimo yra vienas laiptelis.  

Jeigu norite atvykti į muziejų su vežimėliu, 

prašome pranešti 

apie tai iš anksto.  

Tuomet darbuotojai pasirūpins, 

kad galėtumėte patekti į muziejų.  

Galite pranešti: 

• telefonu +370 622 97 260 arba 

• elektroniniu paštu 

edukacija.markuciai@vilniausmuziejus.lt. 

 

mailto:edukacija.markuciai@vilniausmuziejus.lt
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Muziejuje nėra tualeto, 

skirto žmonėms su judėjimo negalia.  

Muziejuje yra vienas tualetas, 

kuris yra rūsyje.  

Į rūsį reikia eiti laiptais.  

Tai reiškia, 

kad į tualetą negalima patekti su vežimėliu. 

 

Gyvūnai vedliai 

Muziejuje galima lankytis su gyvūnu vedliu.  

 

Daugiau informacijos apie prieinamumą 

rasite muziejaus internetiniame puslapyje: 

https://vilniausmuziejus.lt/prieinamumas/  

Paspauskite mėlyną tekstą 

ir jums atsidarys internetinis puslapis.  

 

Kaip gauti daugiau informacijos? 

 

Galite skambinti telefonu: +370 622 97 260 

 

 

 

 

Galite rašyti elektroniniu paštu: 

edukacija.markuciai@vilniausmuziejus.lt. 

 

 
 

https://vilniausmuziejus.lt/prieinamumas/
mailto:edukacija.markuciai@vilniausmuziejus.lt
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